

SYARAT KELAYAKAN MASUK KE PROGRAM SARJANA DAN KEDOKTORAN

BIL	KELAYAKAN	SYARAT KELAYAKAN MASUK
1.	<p align="center">Sarjana</p> <p align="center">(Tahap 7 MQF)</p>	<p>Sarjana secara Penyelidikan</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Sarjana Muda (Tahap 6 MQF) dalam bidang atau bidang yang berkaitan dengan minimum PNGK 2.75 atau yang setaraf sebagaimana yang diluluskan oleh Senat PPT; atau ii. Sarjana Muda (Tahap 6 MQF) dalam bidang atau bidang yang berkaitan atau yang setaraf dengan minimum PNGK 2.50 tetapi tidak mencapai PNGK 2.75 boleh diterima, tertakluk kepada penilaian dalaman yang rapi; atau iii. Sarjana Muda (Tahap 6 MQF) dalam bidang atau bidang yang berkaitan atau yang setaraf dengan minimum PNGK 2.00 tetapi tidak mencapai PNGK 2.50 boleh diterima, tertakluk kepada minimum 5 tahun pengalaman bekerja dalam bidang yang berkaitan dan melalui penilaian dalaman yang rapi; atau iv. Calon dengan kelayakan bukan dalam bidang yang berkaitan atau tanpa pengalaman kerja dalam bidang yang berkaitan perlu mengikuti kursus pra syarat yang ditentukan oleh PPT, dan mematuhi keperluan minimum PNGK seperti yang dinyatakan dalam syarat i hingga iii. <p>PPT perlu menetapkan kompetensi minimum bahasa kepada calon selaras dengan ketetapan standard program atau berdasarkan kepada keperluan program seperti penggunaan bahasa pengantar dan hasil pembelajaran program.</p>

		<p>Sarjana Secara Kerja Kursus</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Sarjana Muda (Tahap 6 MQF) dalam bidang atau bidang yang berkaitan dengan minimum PNGK 2.50 atau yang setaraf sebagaimana yang diluluskan oleh Senat PPT; atau ii. Sarjana Muda (Tahap 6 MQF) dalam bidang atau bidang yang berkaitan atau yang setaraf dengan minimum PNGK 2.00 tetapi tidak mencapai PNGK 2.50 boleh diterima, tertakluk kepada penilaian dalaman yang rapi; atau iii. Calon dengan kelayakan bukan dalam bidang yang berkaitan atau tanpa pengalaman kerja dalam bidang yang berkaitan perlu mengikuti kursus pra syarat yang ditentukan oleh PPT, dan mematuhi keperluan minimum PNGK seperti yang dinyatakan dalam syarat i hingga ii. <p>PPT perlu menetapkan kompetensi minimum bahasa kepada calon selaras dengan ketetapan standard program atau berdasarkan kepada keperluan program seperti penggunaan bahasa pengantar dan hasil pembelajaran program.</p>
		<p>Sarjana Secara Mod Campuran</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Sarjana Muda (Tahap 6 MQF) dalam bidang atau bidang yang berkaitan dengan minimum PNGK 2.75 atau yang setaraf sebagaimana yang diluluskan oleh Senat PPT; atau ii. Sarjana Muda (Tahap 6 MQF) dalam bidang atau bidang yang berkaitan atau yang setaraf dengan minimum PNGK 2.50 tetapi tidak mencapai PNGK 2.75 boleh diterima, tertakluk kepada penilaian dalaman yang rapi; atau iii. Sarjana Muda (Tahap 6 MQF) dalam bidang atau bidang yang berkaitan atau yang setaraf dengan minimum PNGK 2.00 tetapi tidak mencapai PNGK 2.50 boleh diterima, tertakluk kepada minimum 5 tahun pengalaman bekerja dalam bidang yang berkaitan dan melalui penilaian dalaman yang rapi; atau

		<p>iv. Calon dengan kelayakan bukan dalam bidang yang berkaitan atau tanpa pengalaman kerja dalam bidang yang berkaitan perlu mengikuti kursus pra syarat yang ditentukan oleh PPT, dan mematuhi keperluan minimum PNGK seperti yang dinyatakan dalam syarat i hingga iii.</p> <p>PPT perlu menetapkan kompetensi minimum bahasa kepada calon selaras dengan ketetapan standard program atau berdasarkan kepada keperluan program seperti penggunaan bahasa pengantar dan hasil pembelajaran program.</p>
2.	Kedoktoran (Tahap 8 MQF)	<p>Kedoktoran secara Penyelidikan (Terpakai kepada semua program Kedoktoran termasuk Kedoktoran secara Retrospektif atau Hasil Kerja Diterbitkan dan TVET)</p> <p>i. Sarjana (Tahap 7 MQF) dalam bidang atau bidang yang berkaitan sebagaimana yang diluluskan oleh Senat PPT; atau</p> <p>ii. Kelayakan lain yang diiktiraf setaraf dengan Sarjana (Tahap 7 MQF) oleh Kerajaan Malaysia.</p> <p>iii. Calon dengan kelayakan bukan dalam bidang yang berkaitan atau tanpa pengalaman kerja dalam bidang yang berkaitan perlu mengikuti kursus pra syarat yang ditentukan oleh PPT.</p> <p><u>Nota:</u></p> <p>*Sarjana Muda (Tahap 6 MQF) dengan syarat-syarat berikut:</p> <p>i. Sarjana Muda kelas pertama (minimum PNGK 3.67) dalam bidang atau bidang yang berkaitan atau yang setaraf daripada program akademik atau program TVET;</p> <p>ii. melalui proses penilaian dalaman; dan</p> <p>iii. keperluan lain yang ditetapkan oleh PPT.</p>

		<p>ATAU</p> <p>Calon berkelayakan sarjana muda (Tahap 6 MQF) yang mendaftar untuk program sarjana (Tahap 7 MQF), boleh memohon untuk menukarkan pendaftaran pengajian ke program Kedoktoran secara penyelidikan tertakluk kepada syarat-syarat berikut:</p> <ol style="list-style-type: none"> i. permohonan untuk pertukaran adalah dalam tempoh 1 tahun selepas mendaftar program sarjana bagi calon sepenuh masa dan 2 tahun bagi calon separuh masa; ii. telah menunjukkan kompetensi dan kemampuan dalam menjalankan penyelidikan pada tahap Kedoktoran dengan melalui penilaian dalaman yang rapi oleh PPT; dan iii. kelulusan daripada Senat PPT. <p>PPT perlu menetapkan kompetensi minimum bahasa kepada calon selaras dengan ketetapan standard program atau berdasarkan kepada keperluan program seperti penggunaan bahasa pengantar dan hasil pembelajaran program.</p> <p>*Perlu dibaca bersekali:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Surat Pekeliling MQA Bil. 3/2019-Penambahbaikan Terhadap Standard: Ijazah Sarjana dan Kedoktoran. (No. Ruj.: MQA.100-1/7/1 jld. 2 (21) bertarikh 17 Julai 2019) <p>PhD secara Retrospektif atau Hasil Kerja Diterbitkan</p> <p>Pemohon wajib mempunyai penerbitan yang menyumbang kepada keserjanaan ilmu dalam bidang dan diakui oleh kalangan akademik. Permohonan formal wajib dikemukakan kepada PPT dan mesti merangkumi:</p> <ol style="list-style-type: none"> i. minimum 5 penerbitan atau hasil kerja yang setaraf yang sejajar dengan tema kepakaran;
--	--	--

		<ul style="list-style-type: none"> ii. ringkasan eksekutif penerbitan yang menunjukkan sumbangan pemohon kepada ilmu dalam bidang berkenaan; dan iii. senarai keserjanaan hasil kerja diterbitkan atau yang setaraf. <p>PPT perlu menubuhkan satu Jawatankuasa Pemilihan untuk menyemak permohonan rasmi calon PhD secara Retrospektif atau Hasil Kerja Diterbitkan dan membuat syor kepada Senat PPT untuk kemasukan ke program.</p> <p>PPT perlu menetapkan kompetensi minimum bahasa kepada calon selaras dengan ketetapan standard program atau berdasarkan kepada keperluan program seperti penggunaan bahasa pengantar dan hasil pembelajaran program.</p>
		<p>Kedoktoran secara Kerja Kursus dan Mod Campuran</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Sarjana (Tahap 7 MQF) dalam bidang atau bidang yang berkaitan sebagaimana yang diluluskan oleh Senat PPT; atau ii. Kelayakan lain yang diiktiraf setaraf dengan Sarjana (Tahap 7 MQF) oleh Kerajaan Malaysia. iii. Calon dengan kelayakan bukan dalam bidang yang berkaitan atau tanpa pengalaman kerja dalam bidang yang berkaitan perlu mengikuti kursus pra syarat yang ditentukan oleh PPT. <p>PPT perlu menetapkan kompetensi minimum bahasa kepada calon selaras dengan ketetapan standard program atau berdasarkan kepada keperluan program seperti penggunaan bahasa pengantar dan hasil pembelajaran program.</p>
<p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> a. Syarat kelayakan masuk ini berkuat kuasa mulai 1 April 2021 berdasarkan kepada Surat Pekeliling MQA Bil. 1/2021: Penggunaan Edisi Terkini Standard: Ijazah Sarjana dan Kedoktoran (No. Ruj.: MQA.100-1/7/1 Jld. 3 (14) bertarikh 24 Mac 2021 		

- b. Penerangan lanjut berkaitan **Kursus Prasyarat** bagi calon dengan kelayakan bukan dalam bidang yang berkaitan atau tanpa pengalaman kerja dalam bidang yang berkaitan boleh dirujuk dalam *Advisory Note* MQA Bil. 6/2021 bertarikh 24 Ogos 2021.
- c. Penetapan kelayakan masuk sesuatu program oleh Pemberi Pendidikan Tinggi adalah tertakluk kepada Standard, Standard Program, ketetapan Badan Profesional, ketetapan pihak berkuasa dan pindaan yang dibuat dari semasa ke semasa.

